
» 25ميليون نفر از مردم كشورمان كرونا را پشت 
سر گذاش�ته اند و حدود ۳۰ تا ۳5 ميليون نفر 
ديگر در ماه هاي آينده در معرض ابتلا خواهند 
بود.«؛ اين عدد و رقم هايي است كه رئيس جمهور 
بر اساس گزارش وزارت بهداشت اعلام كرد. به 
گفته دبير كميته علمي س�تاد كرون�ا، اين 25 
ميليون نفر ك�ه نزديك ب�ه 2۰ درصد جمعيت 
ايران را تشكيل مي دهند، همان گروه مبتلايان 
خفيف هستند كه مشكلي نداشته اند تا بخواهند 
به پزش�ك مراجعه كنن�د و تس�ت مولكولي 
تش�خيصي از آنها گرفته ش�ود، بنابراين اين 
آمار به معناي تعداد بيمار نيست، بلكه بيماران 
افرادي هستند كه يا بستري مي شوند يا آنقدر 
علائم دارند كه تست PCR برايشان انجام شده و 
بيماري شان تشخيص داده مي شود. با تمام اينها 
طبق همين پيش بيني ها در آينده ممكن است 
شرايط سخت تري پيش رو داشته باشيم و تعداد 
بستري ها به دو برابر آنچه در اين 15۰ روز نبرد با 
كرونا شاهد آن بوده ايم، افزايش يابد؛ همچنان كه 
در روز جمعه ركورد مبتلايان به كرونا در جهان 
شكسته شد و 2۳۷ هزار و ۷۴۳ مبتلاي جديد 
به كرونا در جهان طي يك روز شناسايي شدند. 

ويروس تاجدار حالا به ركورد ش��كني افتاده است. 
بر اساس اعلام سازمان جهاني بهداشت، طي ۲۴ 
ساعت منتهي به روز گذشته و تنها در روز جمعه 
۲۳۷ هزار و ۷۴۳ مورد جديد ابتلا به ويروس كرونا 
در كش��ور هاي جهان ثبت شده است. به گفته اين 
س��ازمان، اين تعداد ابتلاي روزان��ه، ركورد قبلي 
شمار مبتلايان در يك روز جهان را كه ۲۳۰ هزار 

و ۳۷۰ مبتلا بود، شكست و يك ركورد جديد ثبت 
كرده است. 

تاكنون ۱۴ ميليون و ۱۹۰ هزار و ۴۱۴ نفر به كرونا 
مبتلا شده اند كه از اين تعداد ۵۹۹ هزار و ۳۶۹ نفر 
جان خود را از دست داده و ۸ ميليون و ۴۵۵ هزار و 

۵۰۳ نفر نيز بهبود يافته اند. 
امريكا، برزيل، هند، روسيه، پرو، آفريقاي جنوبي، 
مكزيك، شيلي، اسپانيا و انگليس در رده هاي اول تا 

دهم كشور هاي آلوده به ويروس كرونا هستند. 
در ايران هم طي ۲۴ ساعت منتهي به روز شنبه ۲۸ 
تير ماه، ۲ هزار و ۱۶۶ بيمار جديد مبتلا به كوويد۱۹ 
در كشور شناسايي شدند كه يك هزار و ۲۹۳ نفر از 

آنها بستري شدند. 
۳هزار و ۵۲۹ نفر از بيماران مبتلا به كوويد۱۹ در 
وضعيت شديد اين بيماري تحت مراقبت قرار دارند 
و مجموع بيماران كوويد۱۹ در كشور به ۲۷۱ هزار و 
۶۰۶ نفر شده است. در طول همين زمان، ۱۸۸ بيمار 
كوويد۱۹ ج��ان خود را از دس��ت دادند و مجموع 
جان باختگان اين بيماري ب��ه ۱۳ هزار و ۹۷۹ نفر 
رسيد. تا كنون ۲۳۵هزار و ۳۰۰ نفر از بيماران هم 

بهبود يافته يا از بيمارستان ها ترخيص شده اند. 
  عبور 25 ميليون ايراني از كرونا

حجت الاس��لام حس��ن روحاني، رئيس جمهور 
در جلسه س��تاد ملي مقابله با كرونا، با تأكيد بر 
اينكه هنوز دارو و واكس��ن قطع��ي براي مقابله 
با بيماري كرونا وجود ن��دارد و به ايمني جامع 
نرسيديم، با اس��تناد به گزارش وزارت بهداشت 
در خص��وص وضعيت ابت��لاي مردم ب��ه كرونا 
گفت:» طبق اين گزارش تاكن��ون ۲۵ ميليون 
نفر از مردم كشورمان به كرونا مبتلا شده و اين 

بيماري را پشت سر گذاشته اند و حدود ۳۰ تا ۳۵ 
ميليون نفر ديگر در ماه ه��اي آينده، در معرض 

ابتلا خواهند بود.«
به گفته روحاني در اين گزارش پيش بيني ش��ده 
كه تعداد بس��تري ها در آينده، حدود دو برابر آن 
مقداري اس��ت كه ما در طول ۱۵۰ روز شاهد آن 
بوده ايم. بنابراي��ن بايد خودم��ان را از نظر درمان 
و تخت هاي بيمارس��تاني آماده كنيم و با شرايط 

پيش رو مقابله كنيم. 
مصطفي قانع��ي، دبير كميته علمي س��تاد كرونا 
درباره ابتلاي ۲۵ ميليون نفر يا نزديك به ۲۰ درصد 
جمعيت ايران، به كرونا   اينگونه توضيح داد:»اين 
افراد به معناي همان گروه مبتلاي خفيف هستند 
كه مشكلي نداشتند كه بخواهند به پزشك مراجعه 
كنند و تس��ت مولكولي تش��خيصي از آنها گرفته 
شود، بنابراين اين آمار به معناي تعداد بيمار نيست، 
بلكه تعداد بيماران همان كس��اني هس��تند كه يا 
بس��تري مي ش��وند يا آنقدر علائم دارند كه تست 
PCR برايشان انجام شده و بيماري شان تشخيص 

داده مي شود.«
به گفته وي، اين ۲۵ ميليون نفر با بيماري مواجهه 
داشتند و بر بيماري غلبه كردند و علامتي هم پيدا 
نكردند. آمار بستري و فوتي ها نيز بر اساس همان 
چيزي است كه به صورت روزانه از سوي سخنگوي 

وزارت بهداشت اعلام مي شود. 
عليرضا معزي، معاون ارتباطات و اطلاع رساني دفتر 
رئيس جمهور هم در حساب كاربري خود در توئيتر 
نوشت: »همان گونه كه رئيس جمهوري در ستاد 
ملي اشاره كردند، تحليل ارائه شده مستند به برآورد 
معاونت تحقيقات وزارت بهداشت است كه در آن 

براساس يك سناريوي تخميني تاكنون ۲۵ ميليون 
ايراني با ويروس كرونا درگير شده و ايمني كاملي به 
دست آورده اند و تا مدتي در معرض ابتلاي مجدد 

نخواهند بود.«
  از هر هزار مبتلا، نيمي بي علامتند

رئيس جمهور با اشاره به گزارش وزارت بهداشت با 
تأكيد بر اينكه در شرايط فعلي شهر سفيد معنايي 
ندارد، تصريح ك��رد:» از هر هزار نف��ري كه به اين 
ويروس مبتلا مي شوند ۵۰۰ نفر آنها علامتي ندارند 
و ممكن است متوجه هم نشوند كه به اين ويروس 
مبتلا ش��ده اند. حدود ۳۵۰ نفر هم علائم خفيف 
دارند و نيازي به بستري ش��دن ندارند، اما ممكن 
اس��ت ۱۵۰ نفر از هر هزار نفر نياز به بستري شدن 
داشته باش��ند، بنابراين ما يك جمعي��ت چند ده 
ميليوني پيش رو داريم كه در ميان هر هزار نفري 
كه مبتلا مي شوند، ممكن است بيشتر از صد نفر نياز 
به بستري شدن داشته باشند و خودمان را بايد براي 

آن آماده كنيم.«
روحاني با بيان اينكه ما تاكنون دو موج از اين بيماري 
را شاهد بوديم، اظهار داشت:» موج اول در اسفند 
و فروردين بود كه در اواخر فروردين نوعي آرامش 
نسبي برقرار شد و موج دوم نيز از اواخر خرداد آغاز 
شد و هنوز درگير آن هستيم. مكان هاي شيوع اين 
موج مشابه نبود و برخي استان ها درگير موج اول و 

برخي ديگر در موج دوم با آن مواجه شدند.«
وي با بيان اينكه موج اول اين بيماري با غافلگيري 
توأم بود، دليل وقوع موج دوم بيماري را ريخته شدن 
ترس ها از بيم��اري و اجراي برخي آداب و رس��وم 
دانس��ت و تأكيد كرد:» بايد فعلًا و حداقل تا پايان 

سال اين آداب و رسوم را كنار بگذاريم.«
روحاني با اشاره به اينكه حدود ۱۴ هزار نفر عمرشان 
را در اين مدت از دست داده اند، تعداد زيادي از افراد 
بستري بودند و در طول اين ۱۵۰ روز مجموعاً بيش 
از ۲۰۰ هزار نفر در بيمارس��تان ها بستري بودند، 
افزود:»بايد تاب آوري ملي و ت��اب آوري جامعه را 
در برابر اي��ن بيماري به ويژه در بخش س��لامت و 

اقتصاد بالا بريم.«
رئيس جمه��ور درباره افق هاي داروي��ي و درماني 
كرونا در كشور هم گفت:» خوشبختانه هم وزارت 
بهداش��ت و هم ش��ركت هاي دانش بني��ان براي 
داروهايي كه مي تواند در روند درمان اين بيماري 
تأثيرگذار باشد، تلاش خوبي كردند و پنج دارو در 
در اين زمينه در اختيار اس��ت و ي��ك دارو نيز در 
هفته هاي پيش رو در اختيار ما قرار خواهد گرفت. 
البت��ه در زمينه واكس��ن نيز ت��لاش مي كنند و 

اميدواريم به نتايج خوبي دست يابند.«
به گفته روحاني در شرايط فعلي سه راه حل اساسي 
وج��ود دارد؛ اس��تفاده از ماس��ك، فاصله گذاري 
اجتماعي و جلوگيري از تجمعات و در نهايت رعايت 
بهداشت فردي و شستن دس��ت مي تواند ما را به 
س��لامت از اين بحران عبور دهد. رئيس جمهوري 
با بيان اينكه نبايد براي مردم اضطراب ايجاد كرد، 
تأكيد كرد:» ما در برابر اين بيماري پيروز مي شويم 
و هيچ شكي وجود ندارد و نبايد مقهور اين بيماري 
شويم. مردم را بايد كمك كنيم كه با همكاري هم از 

اين بيماري عبور كنيم.« 
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قاضي مسعودي مقام: از متهمان بيشتر به عمليات مجرمانه شان اشراف داريم

اسدبيگي ميليون يورويي ارز مي گرفت و با كالاي متروك رفع تعهد مي كرد !

كرونا از سر 25 ميليون ايراني گذشت
رئيس جمهور: 25 ميليون نفر از مردم كشورمان كرونا را پشت سر گذاشتند و ۳5 ميليون نفر ديگر در معرض ابتلا هستند

روز  دادگاه  در 

عليرضا سزاوار
اس�د   گزارش  2 گذش�ته 

بيگي)مدير عامل 
هفت تپ�ه(، نماينده دادس�تان افش�ا كرد كه 
اسد بيگي و دوستانش بابت ايجاد يك خط توليد 
ش�كر به ج�اي 1۴ ميلي�ون دلار از بانك ه�اي 
كش�اورزي و رفاه ۳5۴ ميليون دلار تسهيلات 
گرفتند ! در حالي كه به قول خود اس�دبيگي و 
رفقايش، با ۳5۴ ميليون دلار، نه تجهيزات نو، 
بلكه قرار بوده اس�ت تجهيزات مستعمل وارد 
شود كه گمرك هم آن را توقيف مي كرده است ! 
سيزدهمين جلسه دادگاه رسيدگي به اتهامات ۲۱ 
متهم كلان ارزي، صبح ديروز در شعبه سوم دادگاه 
ويژه رس��يدگي به جرائم اخلالگران اقتصادي به 

رياست قاضي مسعودي مقام برگزار شد. 
قاضي مس��عودي مقام در ابتداي جلس��ه ضمن 
تفهي��م م��واد ۱۹۳ و ۱۹۴ قانون آيين دادرس��ي 
كيفري از متهم س��وده شهرخي )مس��ئول ارزي 
شعبه ارائه دهنده تسهيلات بانك رفاه( خواست در 

جايگاه حاضر شود. 
 بي تفاوتي درباره رفع تعهد ارزي

خانم شهرخي در جايگاه قرار گرفت و گفت: درباره 
برات اسنادي به مبلغ ۲۴ ميليون و ۶۰۰ هزار يورو به 
شركت معتمد دنياي پارسه تمام جوانب را بررسي 
كرده بوديم. اين برات بدون تعهد بود و در صورتي 
كه ارز از سوي بانك مركزي تخصيص نمي يافت، 

هيچ گونه تعهدي نداشتيم. 
شهرخي افزود: بانك مركزي هيچ حساسيتي درباره 
رفع تعهد ارزي در آن زمان نداشت! و ما هيچ وقت 
در آن مقطع زماني اگر تعهد ارزي رفع نشده بود، نه 
براي اين شركت و نه براي شركت هاي ديگر متوجه 

آن نمي شديم. 
اين مته��م در ادامه با اش��اره به برخي فش��ار ها و 
اختلاف هايي كه بين اركان بانك براي تخصيص ارز 
وجود داشت، گفت: در شعبه پرديس اين موضوع 
مطرح بود كه چون بانكداري شركتي آن را معرفي 

كرده اس��ت، خود آنها بايد اقدام��ات لازم را انجام 
مي دادند و ش��عبه در اين زمينه مقاومت مي كرد. 
هيچ پيشنهادي از سوي شعبه انجام نداده ايم. هر 
اقدامي انجام داديم، در حد وظايف كميته شركتي 
بوده اس��ت و آقاياني كه امروز مي گويند ما مخالف 

بوديم، چرا صورتجلسه را امضا كردند؟
 حمايت از چك برگشتي هاي اسد بيگي

در ادامه جلسه دادگاه قاضي مسعودي مقام خطاب 
به شهرخي گفت: اينكه گفتيد براي تخصيص ارز 
فش��ار مي آوردند و اركان بانك با يكديگر اختلاف 

داشتند، مربوط به چه كساني است؟
شهرخي گفت: اداره بانكداري شركتي يعني آقاي 
مباركي و نيز اداره اعتب��ارات بانك، از برج ۸ تا برج 
۱۲ چك هاي شركت)معتمد دنياي پارسه وابسته 
به اسد بيگي( را كه برگشت مي خورد، رفع سوء اثر 

مي كردند. 
قاضي خطاب به متهم شهرخي بيان كرد: شما كه 
در جلس��ه قبل گفتيد اگر از تخلفات شركت آگاه 

بوديد، اقدام به تخصيص ارز نمي كرديد؟!
متهم شهرخي تصريح كرد: من وقتي كيفرخواست 

را خواندم تازه متوجه اوضاع شركت شدم. 
در ادامه قاضي مسعودي مقام گفت: همين تفاوت 
دلار و يورويي كه ش��ما مي گوييد شايد براي شما 
پول نباشد. اين رقم ها تفاوت دارد، اينكه ما ارز را از 
دولت بگيريم و در بازار بفروشيم، تفاوت قيمت دارد. 
حواله تفاوت قيمت دارد. ماندگاري ارز در خارج از 
كشور تفاوت قيمت دارد. كل اين مطالب را كه شما 
مي گوييد ما اشراف كامل داريم. ما كارشناسي هاي 
لازم را انجام داده ايم. شما بايد موارد خلاف را كه در 
اين فرآيند متوجه شديد، اعلام مي كرديد. مواردي 
كه در اعتبارات اس��نادي و حواله و ال سي روتين 

است، دادگاه و دادسرا اشراف كامل دارند. 
 خلاف هايي كه دارد انجام مي شود

قاضي مس��عودي مقام افزود: من اي��ن تذكر را به 
ديگر متهمان هم مي ده��م، ما بيش��تر از آنها به 
عملياتشان اشراف داريم. دهها كارشناس رسمي 

در حوزه هاي مختلف داريم، اينطور نيست متهمان 
مطالبي را بگويند و ما بگوييم چشم ! چراكه خيلي 
از مطالب را كذب و خ��لاف واقع مطرح مي كنند. 
در رابطه با بانكداري ش��ركتي كذب مي گويند و 
همه چيز را وارونه جلوه مي دهند تا مس��ئوليت را 
به ديگران واگذار كنند، اين امر صحيح نيست. در 
مورد عمليات بانكي، ما همه موارد را بررسي كرديم 
اعم از تغيير ذي نفع  و تغيير كالا هيچ كدام از آنها 
مجوز قانوني از بانك مركزي ندارند. بانك مركزي 
اصلًا نمي تواند اين اقدامات را انجام دهد، كار هايي 
كه همه آنها خلاف اس��ت و دارد انجام مي شود و 
بايد جلوي آنها را بگيرند و همه آنها در قبال رشوه 

و زيرميزي است. 
در ادامه شهرخي گفت: آقاي قاضي همه مطالبي 
كه شما ذكر كرديد كاملًا درس��ت است از زماني 
كه شركت به ش��عبه معرفي ش��د، من در جريان 
قرارگرفت��م و در جريان اتفاقات پي��ش از معرفي 
ش��ركت به ش��عبه نيس��تم. من ت��ازه زماني كه 
كيفرخواست صادر شد از روند كاري شركت مزبور 

آگاهي يافتم. 
قاضي گفت: الان كه متوجه شديد، ايراد چه بود؟

شهرخي گفت: اسناد حمل را ارائه دادند، اما كالايي 
نيامد و هنوز هم برايم س��ؤال اس��ت، چرا كالايي 
نيامد. اينها يا بايد ارز را به سيستم باز مي گرداندند 
يا كالا وارد كشور مي كردند و من مدام پيگير اين 

موضوع شدم. 
در ادامه نماينده دادس��تان هم گفت: آقايان ارز را 
گرفته  و در آن بازه زماني فروخت��ه و از تفاوت ارز 
دولتي و ارز آزاد منفعت كسب كرده اند. بر اساس 
اقارير يكي از متهمان ريال تأمين شده براي بانك 
توسط متهم بصيراني بوده اس��ت. اين متهم اقرار 
كرده تقريباً ۲۵ ميليون ي��ورو از بانك رفاه گرفته 
شده است. مبلغ ريالي آن توسط بصيراني تأمين و 
سپس فروخته شده است. از اين بابت سهم بصيراني 

۵ درصد و سهم اسد بيگي ۶ درصد بوده است. 
مسعود شاه محمدي افزود: جناب آقاي قاضي سهم 

متهم پايسته)رئيس شعبه بانك رفاه( و شهرخي در 
پروسه بانك رفاه اندك است و من تقاضاي تخفيف 

در مجازات را دارم. 
 اسد بيگي هم از توبره خورد هم آخور

در ادامه جلس��ه دادگاه، نماينده دادس��تان اظهار 
داشت: سال ۹۳ اسد بيگي ۲۰ ميليون يورو از بانك 
مسكن گرفت. نجفي در اظهاراتش گفت كه اسد 
بيگي بابت ارزي كه تحويل گرفت، رفع تعهد كرد؛ 
بله درست است رفع تعهد صورت گرفت، اما با چه 
كالايي؟! آقاي نجفي شما در پرونده اقرار داشتيد كه 
پس از تخصيص ارز به اسد بيگي و فروش آن در بازار 
آزاد مرحله رفع تعهد در بانك مسكن فرا مي رسيد 
كه اين رف��ع تعهد ها با كالا هاي مت��روك صورت 
مي گرفت؛ يعني اسد بيگي كالا هايي را كه در پشت 
در گمرك بود و يكسري ايراد داشت، با روابط پنهاني 
كه داشت مي توانست ترخيص كند،بنابراين كالا ها 
را شناسايي مي كرد و آنها را به عنوان كالا هاي خود 
ترخيص مي كرد و اسناد آنها را به بانك مسكن ارائه 
مي داد و بدين ترتيب رفع تعهد صورت مي گرفت. 
اسدبيگي در اين فرآيند به ازاي هر يورو ارزش آن 
كالا ۵۰۰ ريال كميسيون از صاحب كالاي متروك 
دريافت مي كرد. در واقع اسد بيگي در اين فرآيند دو 
منفعت كسب مي كرد؛ نخست رفع تعهد موجود در 
بانك مسكن و دوم كميسيوني كه از شركت هاي 

وارد كننده اخذ مي كرد. 
نماينده دادستان با اش��اره به قرارداد ۱۴ ميليون 
دلاري تجهي��زات خط توليد ش��كر گف��ت: بابت 
اين قرارداد ۳۵۴ ميليون دلار از بانك كش��اورزي 
تسهيلات گرفته شده است، در حالي كه به قول خود 
آقايان اين تجهيزات مستعمل بوده است؛ يعني قرار 
بوده است ۱۴ ميليون دلار تجهيزات مستعمل وارد 
كشور شود كه اگر وارد هم مي شد در گمرك كشور 
دچار مشكل مي ش��د. با اين روش از بانك رفاه هم 

تسهيلات گرفته اند. 
در پايان اين جلس��ه قاض��ي دادگاه  گفت: زمان 

برگزاري جلسه بعدي متعاقباً اعلام خواهد شد. 

  نايب رئيس كميس��يون آموزش و تحقيقات مجلس گفت: برخي 
كش��ورها براي برگزاري كنك��ور، ادارات را تعطي��ل و از فضاي دولتي 
استفاده كردند؛ بايد حداقل به فضاي فعلي برگزاري كنكور ۵۰ درصد 

اضافه كنيم. 
  معاون حقوقي و امور مجلس وزارت آموزش و پرورش با بيان اينكه 
مهرماه امس��ال ۱۹۷ هزار نيروي انس��اني كمبود داريم، گفت: بايد به 
گونه اي عمل كنيم كه تعدادي از كمبود را جبران كنيم؛ يك راهكار، 
استخدام از طريق ماده ۲۸ اساسنامه دانشگاه فرهنگيان است كه مجوز 
۲۷ هزار و ۳۰۰ نفر را براي امس��ال داريم. همچنين ۲۰ هزار خروجي 
از دانشگاه فرهنگيان داريم كه تحصيلش��ان تمام شده و وارد سيستم 
مي شوند. ۵هزار رديف استخدامي هم از سال هاي قبل داريم كه تقريباً 

روي هم رفته ۵۲ هزار نفر تأمين مي شود. 
  رئيس پژوهشگاه قوه  قضائيه با اشاره به اولويت هاي پژوهشي براي 
حمايت از پايان نامه ها گفت: اولويت هاي پژوهشي پژوهشگاه قوه  قضائيه 
مبتني بر نظام نيازسنجي پژوهشي و با بهره گيري از منابع مختلف از 
جمله اسناد بالادستي، نظام استنادي پژوهش هاي پيشين و شناخت 
وضعيت محيطي، نظام ايده يابي و اولويت هاي پژوهشي اعلامي از سوي 

اركان مختلف قوه قضائيه احصا شده است. 
  مديرعامل سازمان مهندس��ي و عمران شهر تهران گفت: پيشرفت 
عمليات اجرايي تقاطع غيرهمسطح بزرگراه آزادگان با بزرگراه شهيد 

نجفي رستگار به مرز ۹۳ درصد رسيد. 
  معاون وزير بهداشت گفت: تأمين اعتبار افزايش حقوق، فقط براي 
استخدامي ها پيش بيني شده بود و ما موضوع افزايش حقوق نيروهاي 
شركتي را از طريق سازمان مديريت پيگير هس��تيم و اميدواريم اين 

موضوع نهايتاً تا اول مهر محقق شود. 
  س��خنگوي اداره كل آموزش و پرورش شهر تهران گفت: مكاتبه اي 
با ستاد مقابله با كروناي كلانش��هر تهران براي فعاليت پايگاه سنجش 
كلاس اولي ها داشتيم و مقرر ش��د كه در صورت رعايت پروتكل هاي 

بهداشتي، اين پايگاه ها داير باشند. 
  رئيس مركز ملي خشكسالي و مديريت بحران سازمان هواشناسي 
گفت: افزايش فعاليت هاي موسمي طي تابستان امسال احتمال وقوع 
سيلاب هاي ناگهاني را در برخي استان هاي جنوبي افزايش داده است. 
  مديرعامل سازمان تاكس��يراني ش��هر تهران از آغاز ثبت نام اوليه 

رانندگان سرويس مدارس براي سال تحصيلي جديد خبر داد. 
   رئيس سازمان زندان ها و اقدامات تأميني و تربيتي گفت: دو زندان 
به صورت آزمايش��ي براي كارهاي پژوهش��ي در زمينه رفع مشكلات 

مربوطه انتخاب شدند. 
  سازمان آموزش فني و حرفه اي: در س��ه ماهه ابتدايي سال ۲ هزار 
و ۲۳۹ س��رباز در ۲۶۵ كارگاه در ج��وار پادگان ه��ا در اس��تان تهران 

آموزش هاي مهارتي كسب كردند. 
  رئيس بنياد شهيد گفت: در بنياد شهيد سه كارگروه مسكن، اشتغال 

و درمان ايجاد شده است. 
  رئيس فراكس��يون فرهنگيان مجلس گفت: بخش��نامه ممنوعيت 
مدير مدرسه شدن فرهنگيان بالاي ۴۵ سال خلاف قانون است و بايد 

لغو شود. 

اتمام حجت رئيس سازمان بازرسي كل كشور 

هيچ مسامحه اي را از دستگاه ها 
در حوزه حجاب نمي پذيريم

رئيس س�ازمان بازرسي كل كش�ور با اش�اره به رويكرد سازمان 
بازرس�ي در قب�ال ترك فعل ه�ا گف�ت: عمده تري�ن دلايل عدم 
اجراي تكاليف ح�وزه عفاف و حج�اب در دس�تگاه ها، مديريتي 
اس�ت، چراكه بس�ياري از تكالي�ف حوزه عف�اف و حج�اب نياز 
به اعتبار ن�دارد، در اين ب�اره هي�چ مس�امحه اي را نمي پذيريم. 
حسن درويشيان در نشست هم انديشي با فعالان عرصه عفاف و حجاب 
ضمن گراميداشت ياد ش��هداي واقعه مسجد گوهرشاد گفت: موضوع 
عفاف و حجاب از موضوعات حائز اهميت فرهنگي كشور است و نبايد در 
كنار اهميت موضوعات معيشتي و اقتصادي، به فراموشي سپرده شود 
و به عنوان مسئله درجه چندم قرار گيرد؛بنابراين كارگروهي با حضور 
نمايندگان نهادهاي مردمي و بخش هاي مرتبط سازمان بازرسي ذيل 

حوزه رياست اين سازمان تشكيل مي شود. 
رئيس سازمان بازرس��ي كل كشور با اش��اره به مصوبه شوراي انقلاب 
فرهنگي درباره عفاف و حجاب گفت: يكي از مسؤليت هاي حوزه عفاف 
و حجاب، كار فرهنگي اقناعي براي افكار عمومي و حساس كردن مردم 
نسبت به اين موضوع است. در حقيقت اقدامات فرهنگي كه تا به امروز 
صورت گرفته، حساسيت لازم را در افكار عمومي ايجاد نكرده است. از 
طرف ديگر تهاجم دشمن آن قدر وسيع و روزبه روز با شيوه هاي جديد 
گسترش پيدا مي كند كه شايد شيوه هاي سنتي و قديمي جوابگو نباشد.  
عضو شوراي عالي قوه قضائيه با تأكيد بر اهميت هنر در موضوع عفاف و 
حجاب گفت: متأسفانه كارنامه هنري در زمينه عفاف و حجاب مناسب 
نيست.  رئيس سازمان بازرسي كل كش��ور تأكيد كرد: در حوزه عفاف 
و حجاب حتماً در بخش هايي نيازمند قانون گذاري هس��تيم كه فكر 
مي كنم مجلس يازدهم كه دغدغه مسائل ارزشي را دارد، فرصت خوبي 

است كه اين خلأهاي قانوني دنبال شود. 
رئيس سازمان بازرس��ي كل كش��ور در پايان با بيان اينكه بسياري از 
تكاليف حوزه عف��اف و حجاب نياز به اعتبار ن��دارد، افزود: عمده ترين 
دلايل عدم اجراي تكاليف حوزه عفاف و حجاب در دستگاه ها، مديريتي 
است. س��ازمان بازرسي كل كش��ور در اين خصوص هيچ مسامحه اي 

نخواهد داشت و از هيچ دستگاهي بهانه اي را نمي پذيرد. 

زهرا چيذري 
  گزارش  یک

حسين سروقامت

چرخ مترو با كمبود 3هزار واگن
 لنگ مي زند

حناچي: استفاده از 1۰5 واگن توليد داخل به زودي 
مت�رو پايتخت به دلي�ل كمبوده�ا و كس�ري واگن ب�ا 5۰ درصد 
ظرفيت خ�ود مس�افر جابه ج�ا مي كند. جب�ران كمب�ود۳ هزار 
واگ�ن و تكمي�ل خط�وط و تجهي�زات اين بخ�ش نيازمن�د 2۰۰ 
ه�زار ميلي�ارد توم�ان اس�ت. در همين زمين�ه رئيس ش�وراي 
ش�هر تهران خب�ر از عقب ماندگي مت�رو در تجهي�زات مي دهد 
و ش�هردار تهران هم ب�راي جب�ران كمبودها بر اس�تفاده از 1۰5 
واگن توليد داخل و حمايت بيش�تر از توليدات بومي تأكيد دارد. 
 روز گذش��ته در مراس��م بهره برداري از دو رام قطار جديد مترو كه به 
صورت ويدئوكنفرانس برگزار شد، س��يدمناف هاشمي، معاون حمل 
و نقل و ترافيك ش��هرداري تهران خاطر نش��ان ك��رد: در حال حاضر 
شهرداري به دليل كمبودها و كسري واگن با ۵۰ درصد ظرفيت مترو 
فعاليت دارد و اين در حالي بوده ك��ه با دو رام قطار جديد كه به چرخه 
مترو افزوده شد، س��الانه ۴ ميليون مس��افر جابه جا مي شود. هاشمي 
گفت: در صورتي كه بتوانيم در خصوص تأمين واگن كه بيش از ۱۵۰۰ 
مورد است اقدامات لازم را انجام دهيم، پوشش حداكثري در جابه جايي 
مسافران خواهيم داشت.  كمبود واگن و تكميل نبودن خطوط شبكه 
حمل ونقل عمومي در شرايط كنوني فش��ار مضاعفي را بر شهروندان 
تحميل مي كند. محمد عليخاني، رئيس كميسيون عمران و حمل و نقل 
شوراي شهر تهران مي گويد: در حال حاضر كمبود ۳ هزار واگن مترو 
داريم كه هزينه خريد آن بيش از ۶۰ هزار ميليارد تومان مي شود. وي 
تصريح كرد: قطعاً با بودجه شهرداري نمي توان اين هزينه را تأمين كرد و 
دولت بايد از شهرداري تهران و كلانشهرها در اين راستا حمايت كند. 

 عقب ماندگي مترو در تجهيزات 
محسن هاشمي، رئيس شوراي شهر تهران با بيان اينكه طي سال هاي 
اخير تلاش هاي زيادي براي توس��عه خطوط جديد مترو انجام گرفته 
اما ساخت و تأمين قطارها متناسب با افزايش طول تونل نبوده، افزود: 
۳۰ درصد س��رانه قطارها نس��بت به طول تونل كاهش دارد و با اينكه 
تلاش هاي زيادي در بخش زيرس��اخت ها انجام ش��ده اما در موضوع 

تجهيزات به خصوص تجهيزات متحرك دچار عقب ماندگي هستيم. 
رئيس ش��وراي ش��هر تهران گفت: در دهه هاي اخير ش��اهد تصويب 
مصوبات خوبي در دولت و شهرداري بوديم، اما اين مصوبات عملياتي 
نشده كه طبيعتاً بخشي از اين مشكلات مربوط به دولت و سيستم بانكي 

و بخشي ديگر مربوط به پيگيري هاي شهرداري است. 
مجيد فراهاني، عضو شوراي اسلامي شهر تهران با اشاره بر اينكه دولت 
در سه سال گذش��ته به جاي ۶ هزار ميليارد تومان تنها ۱۶۶ ميليارد 
تومان از تعهداتش براي توسعه مترو را پرداخت كرد، مي گويد: امروزه 

مهم ترين موضوع در هر شهري مسئله حمل و نقل عمومي است. 
  استفاده از 1۰5 واگن ساخت داخل به زودي 

پروژه ساخت قطار ملي هم با همكاري معاونت علمي رياست جمهوري 
خبري بود كه علي امام، مديرعامل شركت متروي تهران آن را بيان كرد و 
افزود: به زودي در مرداد نمايشگاه اين موضوع برگزار مي شود و اميدواريم 
بتوانيم تا پايان سال يك رام قطار ملي آماده كنيم.   همچنين شهردار 
تهران گفت: ۱۰۵ واگن داخلي در مرداد قطعات آن در داخل آماده شده 
كه به زودي مورد استفاده قرار خواهد گرفت.  پيروز حناچي با اشاره به 
اينكه ظرفيت كارخانجات واگن سازي تهران و كلانشهرها بسيار بالا است 
و ساخت واگن در كشور باعث كاهش وابستگي به خريد قطعات خارجي 
مترو مي شود، گفت: اين مسيري راهبردي است كه در حال پيگيري آن 
هستيم.  وي با بيان اينكه بيكاري در ش��ركت واگن سازي تهران باعث 
ايجاد نگراني هايي شده است، ابراز داشت: تلاش خواهيم كرد كه بيشتر 

از قبل سفارشات ساخت واگن را با شركت هاي داخلي داشته باشيم. 

»بي شك پديده فساد آفتي است كه سلامت جامعه را به خطر 
انداخته و پيامد آن انحطاط اخلاقي، ظلم و بي عدالتي، استبداد 
و عقب افتادگي است. بنابراين وظيفه ش�رعي و ملي مديران 
است كه با اين آفت اجتماعي مبارزه كنند، با هوشياري، دقت، 
برقراري نظم و قانون و نظارت بر عملكرد همكاران مانع رش�د 

فساد و ريشه كني آن گردد. . .«
بخشي از نامه محمود رضا خاوري، مدير عامل اسبق بانك ملي 
ايران كه در تاريخ 1۳88/6/1 به مناس�بت حل�ول ماه مبارك 

رمضان خطاب به كاركنان اين بانك نوشته شده است. 
كسي به من بگويد، ما چه كرده ايم كه مسئولي جرئت مي كند 
از يك سو چفيه به گردن بيندازد، چنين قلم فرسايي كند و از 
سوي ديگر خاك مملكت را به توبره كشيده، به خاطر اختلاس 

۳ هزار ميلياردي از كانادا سر برآورد!
برادر! حرمت نگه دار. . . ش�ايد چيزي جا گذاشتي و خواستي 

برگردي!
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محكوميت 3 پالايشگاه گازي
 به علت آلودگي خليج فارس

پس از پيگي�ري قضايي آلودگي ناش�ي از تخليه فاضلاب صنعتي 
به خليج ف�ارس توس�ط س�ه پالايش�گاه در اس�تان بوش�هر با 
ص�دور حكم قضاي�ي، پالايش�گاه هاي مذك�ور محكوم ش�دند. 
فرهاد قلي نژاد، مدير كل حفاظت محيط زيس��ت استان بوشهر گفت: 
پس از تخليه آني فاضلاب صنعتي از س��وي س��ه پالايشگاه گازي در 
منطقه ويژه اقتصادي انرژي پارس و آلودگي تالاب ناي بند، شكوائيه 
اداره حفاظت محيط زيست شهرستان عسلويه به مراجع قضايي ارسال 

و حكم محكوميت پالايشگاه هاي مذكور صادر گرديد. 
وي افزود: هر گونه ايجاد آلودگي محيط زيست وفق قوانين و مقررات 
محيط زيست ممنوع و غير قانوني است و بايد كليه صنايع استانداردهاي 
زيست محيطي را رعايت و با اس��تفاده از سيستم هاي كنترلي همانند 
تصفيه خانه ه��اي فاض��لاب از ورود فاضلاب به منابع محيط زيس��تي 
و خس��ارت به اكوسيس��تم ها پرهيز نمايند.  وي عنوان كرد: به زودي 
خس��ارت وارده به تالاب ناي بند ناش��ي از تخليه فاضلاب وفق قانون 
حفاظت، احيا و مديريت تالاب ها محاسبه و در جهت وصول خسارت و 

احيا و رفع آلودگي اقدام خواهد شد. 

آغاز مرحله دوم 
طرح »ايران همدل « از عيد غدير

رئيس كميته امداد گفت: مرحله دوم ط�رح »ايران همدل« از روز 
عيد غدير آغاز و تا پاي�ان ماه صفر ادامه خواهد  داش�ت و در اين 
مرحله به اقشار آسيب پذير در دوران كرونا كمك رساني مي شود. 
مرتضي بختياري با اش��اره به اجراي مرحله دوم رزمايش ايران همدل 
اظهار داشت: پويش ايران همدل به عنوان بزرگ ترين پويش مردمي 
پس از پيروزي انقلاب اسلامي به وجود آمد.  وي افزود: در اين پويش 
مردمي ۵۳ هزار پايگاه بسيج، بنياد مستضعفان، ستاد اجرايي فرمان 
امام، هلال احمر،  خيرين و گروه هاي جهادي مشاركت داشتند؛ ضمن 
اينكه كميته امداد نيز با ايجاد ۳۱۳ آشپزخانه با نام اطعام مهدوي در 
ماه مبارك رمضان ۵ ميليون پرس غذاي گرم بين نيازمندان توزيع كرد 
و ۳۱۳ آشپزخانه به ۱۸۱۰ افزايش پيدا كرد.   رئيس كميته امداد امام 
خميني )ره( با بيان اينكه ۱۰۵ هزار نفر از افراد به صورت رايگان در ماه 
مبارك رمضان در مراكز اطعام مهدوي خدمت رس��اني كردند، يادآور 
شد: در پايان اين ماه بيش از ۱۱ ميليون نفر از غذاي گرم استفاده كرد 
و ۲ ميليون و ۲۰۰ هزار بس��ته معيش��تي ۱۸۰ هزار توماني تهيه و در 
مناطق دور افتاده و محروم توزيع شد.  بختياري با اشاره به اينكه ۵۴۰ 
ميليارد تومان كمك مردمي به اين نهاد اختصاص پيدا كرد، گفت: اين 

ميزان در طول ۴۰ سال گذشته بي سابقه بوده است. 
وي با اشاره به آغاز مرحله دوم طرح ايران همدل خاطرنشان كرد: مرحله 
دوم از روز عيد سعيد غدير آغاز ش��ده و تا پايان ماه صفر ادامه خواهد 
داشت كه هدف اين طرح كمك به خانواده نيازمندان در دوران شيوع 
كروناس��ت؛ ضمن اينكه اين طرح با محوريت مركز حفظ و آثار رهبر 
معظم انقلاب و با مشاركت كميته امداد بنياد مستضعفان، ستاد اجرايي 
فرمان امام، سازمان بسيج، وزارت ارتباطات، سازمان بهزيستي، بنياد 

مادر مهربان، جمعيت امام رضايي ها و صدا و سيما اجرا خواهد شد. 
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